

VERSION FRANÇAISE PLUS BAS

My name is **Sonia Tylamma**, a Mauritian project manager, social entrepreneur, and advocate for sustainability and well-being. I was honored with the **Silver Award in Entrepreneurship & Innovation at Women in Tech Africa 2024**, which you can also find featured in my Facebook profile posts.

I conceived an online platform that helps organizations adapt and transform their projects into the virtual space, promoting both efficiency and responsibility. However, the COVID-19 pandemic highlighted the urgent need to accelerate innovation and strengthen the resilience of projects in the face of global crises. This is why I decided to integrate artificial intelligence into my solutions, in order to:

- Accelerate project performance and optimize time management,
- Improve the operational efficiency of businesses and NGOs,
- Facilitate decision-making through real-time data analysis,
- Strengthen the social and environmental impact of initiatives,
- Provide local communities and economic actors with a smart and sustainable tool to tackle today's challenges.

My goal has been to build a **digital ecosystem that combines innovation, sustainability, and inclusion**, placing technology at the service of people, organizations, and the planet.

Receiving the **Silver Award in Entrepreneurship & Innovation at Women in Tech Africa 2024** marks an important milestone in my journey and validates the relevance of my work. Yet, this recognition is only the beginning: to move from recognition to tangible impact, I now need material and financial resources to expand the visibility of my platform at the national level.

The link to the platform is here:

<https://virtualassistance-soniatylamma.weebly.com/home.html>

An idea of the pricing for a monthly subscription is on this link:

<https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=64>

To make this vision real, I need resources such as high-performance computers, software, filming equipment, and training tools to bring impact where it matters most. By supporting me, you are investing in a local change-maker with global vision, and a mission that unites human well-being with environmental stewardship.



Every donation, no matter the size, helps turn recognition into real-world impact for Mauritius and beyond.

Who I Am Raising Funds For

For years, I have devoted my energy to volunteering, community transformation, and empowering both women and men through projects that connect:

Please find my portfolio on this link: <https://bettermauritiusbetterfuture.weebly.com/portfoliasocialcorporateresponsibilitysoniatylamma.html>

[//bettermauritiusbetterfuture.weebly.com/portfoliasocialcorporateresponsibilitysoniatylamma.html](https://bettermauritiusbetterfuture.weebly.com/portfoliasocialcorporateresponsibilitysoniatylamma.html)



Sustainability (fighting climate change, promoting green practices)



Well-being (mental, physical, and emotional health)



Social psychology (shaping awareness and behaviors for positive change)



Corporate and NGO responsibility (aligning profitability with ethical impact)

This is not just my career; it is my life's mission.

I am raising funds to expand my platform and projects, taking them from recognition to real-world impact. Winning an award was a beautiful milestone, but it is only the beginning. To truly serve communities in Mauritius and beyond, I need resources to: Strengthen my digital platform and build 2 more platforms for time management for self employed and for teenagers as part of my objectives mentioned in my personal presentation:

<https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=1>

Launch community-led projects in Mauritius focused on sustainability, wellness, and education. Extend eco-social solutions such as renewable energy initiatives, waste reduction projects beyond Mauritius as mentioned in my petition pinned on my Facebook profile on my profile and in the following presentation:<https://online.fliphtml5.com/chet/fvcn/#p=1>

Creating awareness campaigns (videos, articles, workshops) that inspire people to act for a sustainable and healthier future. Your support will help me bridge the gap between human well-being and environmental stewardship, showing that it is possible to care for people and the planet at the same time.

Please do read: Understanding how growth is made and how the pandemic impeded this for every country: <https://online.fliphtml5.com/chet/zptt/#p=1>

Also read Mauritius: Three-Year Outlook on Threats and Economic Impact (2025-2027): <https://online.fliphtml5.com/chet/ifpt/#p=1>

An Appeal to My Donors

This campaign is not only about me — it is about all of us. The ecological crisis and social challenges we face affect every one of us, no matter where we live. By supporting me, you are investing in: A proven leader recognized for innovation and resilience. A local change-maker in Mauritius working on solutions with global relevance. A visionary project manager committed to guiding NGOs, entrepreneurs, and communities toward sustainable growth.



Your donation, no matter the size, is an act of hope. It is a statement that you believe in a future where well-being, sustainability, and innovation walk hand in hand. With your help, I can scale my projects, inspire more people, and make Mauritius a model for the world — a place where human potential and ecological responsibility grow together.



From Recognition to Real-World Impact

Winning the Silver Award at Women in Tech Africa 2024 was a beautiful milestone — but it is only the beginning. Recognition is meaningful, yet real change requires resources.



Why I Am Raising Funds

I am raising funds to expand my platform and projects, taking them from vision to tangible, on-the-ground impact for communities in Mauritius and beyond.

With your support, I can:

Strengthen & Expand Digital Platforms

Sustain my my current platform

Buy more powerful computers and laptops

Build two additional platforms:

1. For self-employed individuals to better manage their time and resources.
2. For teenagers, empowering them with time management and life skills.

As outlined in my personal presentation:

1. <https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=78>
2. <https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=92>

Launch Community-Led Projects in Mauritius

Focused on sustainability, wellness, and education.

Extend eco-social solutions like renewable energy initiatives and waste reduction projects beyond Mauritius.

Detailed in my petition and project plan: View here:

<https://online.fliphtml5.com/chet/fvcn/#p=1>

Create Awareness Campaigns

Develop videos, articles, and workshops.

Inspire individuals and communities to act for a sustainable and healthier future.



Digital & Technical Equipment Needed

For Building & Expanding Digital Platforms

High-performance laptop/desktop (for coding, design, content creation, platform management).

Server hosting & cloud services (to run the platforms securely and at scale).

Continue to pay for existing Software licenses & subscriptions (project management tools, design software, security tools).and for future platforms

For Awareness Campaigns (Videos, Workshops, Content)

Professional camera / DSLR or high-quality mirrorless camera (for shooting awareness videos, interviews, documentaries).

Microphones & audio equipment (to ensure professional sound quality for videos and workshops).

Lighting kit (to produce high-quality, engaging video content).

Video editing software (Adobe Premiere, Final Cut, or similar).

For Community & Educational Projects

Portable projector + screen (for workshops in schools, community centers, or villages).

Tablets or laptops for training sessions (for teenagers/self-employed training modules).

Mobile Wi-Fi hotspots (to ensure access in rural/remote areas).

For Remote Work & Management

Backup hard drives / cloud storage (to secure all project files and data).

Headset & webcam upgrades (for international presentations, online training, global collaborations).

Uninterrupted Power Supply (UPS) (important in Mauritius in case of power cuts).



Why This Matters

Your support will help me bridge the gap between human well-being and environmental stewardship, proving that it is possible to care for people and the planet at the same time.

Every contribution, no matter the size, is an investment in innovation, sustainability, and hope for a brighter future..

VERSION FRANÇAISE

Je m'appelle **Sonia Tylamma**, cheffe de projet mauricienne, entrepreneure sociale et défenseure de la durabilité et du bien-être. J'ai eu l'honneur de recevoir le **Prix Argent en Entrepreneuriat & Innovation lors de Women in Tech Africa 2024**, une distinction également mise en avant sur mes publications Facebook.

J'ai conçu une plateforme en ligne qui accompagne les organisations dans l'adaptation et la transformation de leurs projets au niveau virtuel, en favorisant à la fois efficacité et responsabilité. Cependant, la pandémie de COVID-19 a révélé l'urgence d'accélérer l'innovation et de renforcer la résilience des projets face aux crises mondiales. C'est pourquoi j'ai choisi d'intégrer l'intelligence artificielle à mes solutions, afin de :

- Accélérer le rendement des projets et optimiser la gestion du temps,
- Améliorer l'efficacité opérationnelle des entreprises et ONG,
- Faciliter la prise de décision grâce à l'analyse de données en temps réel,
- Renforcer l'impact social et environnemental des initiatives,
- Offrir aux communautés locales et aux acteurs économiques un outil intelligent et durable pour relever les défis actuels.

Mon ambition a été de bâtir un **écosystème numérique alliant innovation, durabilité et inclusion**, en mettant la technologie au service des personnes, des organisations et de la planète.

L'obtention du **Prix Argent en Entrepreneuriat & Innovation lors de Women in Tech Africa 2024** marque une étape importante de mon parcours et confirme la pertinence de mes actions. Cependant, cette distinction n'est qu'un point de départ : pour passer de la reconnaissance à un impact concret, il est essentiel de disposer de ressources matérielles et financières afin de faire connaître ma plateforme à l'échelle nationale.

Le lien vers ma plateforme:

<https://virtualassistance-soniatylamma.weebly.com/home.html>

Une idée de la tarification pour une souscription mensuelle est disponible sur ce lien:

<https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=64>

Mais mon travail va au-delà de la technologie et des affaires. Depuis des années, je consacre mon énergie au bénévolat, à la transformation communautaire et à l'autonomisation des femmes comme des hommes, à travers des projets qui relient :



La durabilité (lutte contre le changement climatique, promotion des pratiques écologiques)



Le bien-être (santé mentale, physique et émotionnelle)



La psychologie sociale (façonner la conscience et les comportements pour un changement positif)



La responsabilité des entreprises et des ONG (aligner la rentabilité avec l'impact éthique)

Ce n'est pas seulement ma carrière ; c'est la mission de ma vie.

2. Pourquoi je collecte des fonds

Je collecte des fonds pour développer ma plateforme et mes projets, en les faisant passer de la reconnaissance à l'impact concret. Remporter un prix a été une étape importante, mais ce n'est que le début. Pour réellement servir les communautés à Maurice et au-delà, j'ai besoin de ressources pour :

Renforcer ma plateforme numérique et créer 2 autres plateformes pour la gestion du temps : l'une destinée aux travailleurs indépendants et l'autre aux adolescents, comme indiqué dans mes objectifs mentionnés dans ma présentation personnelle :

<https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=1>

Lancer des projets communautaires à Maurice axés sur la durabilité, le bien-être et l'éducation.

Étendre les solutions éco-sociales telles que les initiatives d'énergie renouvelable, les projets de réduction des déchets, comme mentionné dans ma pétition épinglée sur mon profil Facebook et dans la présentation suivante :

<https://online.fliphtml5.com/chet/fvcn/#p=1>

Créer des campagnes de sensibilisation (vidéos, articles, ateliers) qui inspirent les gens à agir pour un avenir durable et plus sain.

Votre soutien m'aidera à combler l'écart entre le bien-être humain et la préservation de l'environnement, en montrant qu'il est possible de prendre soin à la fois des personnes et de la planète.



Veuillez lire également : “ Comprendre comment la croissance se fait et comment la pandémie a freiné cela pour chaque pays.”

<https://online.fliphtml5.com/chet/jaat/#p=1>

Un appel à mes donateurs

Cette campagne ne concerne pas uniquement moi — elle concerne nous tous. La crise écologique et les défis sociaux auxquels nous sommes confrontés nous touchent tous, peu importe où nous vivons. En me soutenant, vous investissez dans :

Une leader reconnue pour son innovation et sa résilience.

Une activiste locale du changement à Maurice travaillant sur des solutions de portée mondiale.

Une entrepreneure en gestion de projet visionnaire engagée à guider ONG, entrepreneurs et communautés vers une croissance durable.



Votre don, quel qu'en soit le montant, est un acte d'espoir.

C'est une déclaration affirmant que vous croyez en un avenir où bien-être, durabilité et innovation avancent main dans la main.

Avec votre aide, je peux développer mes projets, inspirer davantage de personnes et faire de Maurice un modèle pour le monde — un lieu où le potentiel humain et la responsabilité écologique grandissent ensemble.



Pourquoi Je Lève des Fonds

Avec votre soutien, je peux :

Renforcer et Développer les Plateformes Numériques

Maintenir ma plateforme actuelle

Acheter des ordinateurs et ordinateurs portables plus puissants

Créer deux plateformes supplémentaires :

Pour les travailleurs indépendants afin de mieux gérer leur temps et leurs ressources.

Pour les adolescents, en les responsabilisant grâce à la gestion du temps et aux compétences de vie.

Construire la plateforme d'apprentissage de demain.

Comme indiqué dans ma présentation personnelle :

1. <https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=78>

2. <https://online.fliphtml5.com/chet/amhz/#p=92>

Lancer des Projets Dirigés par la Communauté à Maurice

Axés sur la durabilité, le bien-être et l'éducation.

Étendre les solutions éco-sociales comme les initiatives d'énergie renouvelable et les projets de réduction des déchets au-delà de Maurice.

Détaillé dans ma pétition et mon plan de projet : Voir ici :
<https://online.fliphtml5.com/chet/fvcn/#p=1>

Créer des Campagnes de Sensibilisation

Développer des vidéos, articles et ateliers.

Inspirer les individus et les communautés à agir pour un avenir durable et plus sain.



Équipements Numériques et Techniques Nécessaires

Pour la Construction et l'Expansion des Plateformes Numériques

Ordinateur portable/de bureau haute performance (pour le codage, la conception, la création de contenu, la gestion de plateforme).

Hébergement serveur et services cloud (pour exécuter les plateformes de manière sécurisée et à grande échelle).

Continuer à payer les licences logicielles et abonnements existants (outils de gestion de projet, logiciels de conception, outils de sécurité) ainsi que pour les futures plateformes.

Pour les Campagnes de Sensibilisation (Vidéos, Ateliers, Contenus)

Caméra professionnelle / reflex numérique ou caméra hybride de haute qualité (pour filmer des vidéos de sensibilisation, des interviews, des documentaires).

Microphones et équipements audio (pour garantir une qualité sonore professionnelle pour les vidéos et ateliers).

Kit d'éclairage (pour produire un contenu vidéo de haute qualité et engageant).

Logiciel de montage vidéo (Adobe Premiere, Final Cut, ou équivalent).

Pour les Projets Communautaires et Éducatifs

Projecteur portable + écran (pour les ateliers dans les écoles, centres communautaires ou villages).

Tablettes ou ordinateurs portables pour les sessions de formation (modules pour adolescents/travailleurs indépendants).

Points d'accès Wi-Fi mobiles (pour garantir l'accès dans les zones rurales/éloignées).

Pour le Travail à Distance et la Gestion

Disques durs externes / stockage cloud (pour sécuriser tous les fichiers et données de projet).

Casque et webcam de qualité supérieure (pour les présentations internationales, la formation en ligne, les collaborations mondiales).

Alimentation sans interruption (UPS) (important à Maurice en cas de coupures de courant).



Pourquoi C'est Important

Votre soutien m'aidera à combler le fossé entre le bien-être humain et la gestion responsable de l'environnement, en prouvant qu'il est possible de prendre soin des personnes et de la planète en même temps.

Chaque contribution, quelle que soit sa taille, est un investissement dans l'innovation, la durabilité et l'espoir d'un avenir meilleur.



Je vous invite à envisager de faire un don aujourd'hui, de partager cette campagne ou de devenir partenaire dans cette mission. Ensemble, nous pouvons transformer la reconnaissance en action, et l'action en changement durable.